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INTERPELACJA

Zwracam siq z proSb4o zabezpieczenie w bud2ecie miasta Woclawek na rok
2024 5rodk6w, z przeznaczeniem na wykonanie chodnika z funkcjq 6cieiki
rowerowej wzdtu2 ulicy Rybnickiej.

Na obszaze dzielnicy Rybnicy zamieszkuje znaczna czQ6i mieszkaricow Woctawka.
Dzielnica ta sukcesywnie siq rozwija.

Po ul. Rybnickiej poruszajq siq autobusy komunikacji miejskiej, dzieci chodzE do
szkoty.

Wykonanie chodnika z funkcjq Scie2ki rowerowej wzdluz ul. Rybnickiej przyczyni sie
do wzrostu bezpieczeistwa i wygodnej komunikacji poruszaj4cych siq po niej ludzi,
jak i pojazd6w. Jest od odpowiedzi4 na potrzeby lokalnej spolecznoSci.

Z oowa|ggiem

AgnieszRia J ura-Walczak


